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Geluidsscherm A27, Stand van zaken motie M17/103 

 

Geachte dames en heren, 

 

 

In de vergadering van uw raad van 18 december 2017 heeft u motie M17/103, geluidsschermen A27 voor 

West Indische buurt, aangenomen, waarin u het college verzoekt : 

-met dezelfde welwillendheid voortvarend aan de slag te gaan om plaatsing van de geluidsschermen aan de 

A27 bij de West Indische buurt mogelijk te maken; 

-mee te denken over de (financiële) consequenties, eventueel ook voor Hilversum; 

-de gevolgen hiervan te zijner tijd met een voorstel voor te leggen aan onze raad; 

-en dit signaal aan de partijen in Den Haag over te brengen. 

Middels deze collegebrief stellen wij u op de hoogte van de stand van zaken. 

 

Rijkswaterstaat 

Zoals bekend heeft de Tweede Kamer op 19 december de motie-Von Martels/Sienot over een geluidsscherm 

op de A27 bij Hilversum (34775-A, nr. 40) aangenomen. In de motie wordt de regering verzocht om in 

overleg met omwonenden en betrokken overheden welwillend te bezien of (natuur)compensatie kan 

plaatsvinden door de aanleg van een geluidsscherm. Rijkswaterstaat (RWS), als uitvoerend orgaan van het 

ministerie van Infrastructuur en Waterstaat, gaf aan dat in het voorjaar van 2018 duidelijkheid gegeven zou 

worden wat de uitvoering van de motie concreet zou betekenen. Toen die duidelijkheid uitbleef, en RWS in 

het bestuurlijk overleg van 25 april jl. meldde dat RWS niet financieel zou bijdragen, heeft het college 30 

mei jl. een brief (zie bijlage) aan de minister van Infrastructuur en Waterstaat gestuurd, waarin teleurstelling 

uitgesproken is over de gang van zaken. De minister heeft daarop bij brief van 22 juni 2018 gereageerd, zie 

bijlage. Daarmee werd duidelijk dat vanuit het Rijk geen financiële bijdrage in de kosten van een eventueel 

geluidsscherm te verwachten is.  

RWS heeft 28 juni 2018 een gesprek gehad met het comité geluidscherm A27, afslag 33 Hilversum (comité), 

waarin, naast een aantal technisch-inhoudelijke zaken, het herbeplantingsvoorstel voor de strook tussen de 

West Indische buurt en de A27 aan de orde geweest is. RWS is daarover nog in gesprek met het comité. 

 

Provincie Noord-Holland 

Gedeputeerde A. Tekin van de provincie Noord-Holland heeft in het bestuurlijk overleg van 25 april 2018 

aangegeven dat de provincie niet financieel zal bijdragen in de kosten van een eventueel te realiseren 

(bovenwettelijk) scherm.  

 

Bewonerscomité 

Het bewonerscomité heeft twee aanvullende onderzoeken uit laten voeren naar de door RWS gehanteerde 

uitgangspunten etc. wat betreft de geluidberekeningen in het kader van het tracébesluit. Daaruit bleek dat 

die onderzoeken de resultaten van de geluidberekeningen van RWS onderschrijven.  
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Eén onderzoek gaf aan dat het percentage vrachtverkeer op de A27 forser stijgt dan ten tijde van het 

Tracébesluit werd aangenomen. Een mogelijk gevolg daarvan kan zijn dat het geluidreductieplafond van de 

A27 eerder bereikt wordt en RWS eerder geluidwerende maatregelen moet treffen dan ten tijde van het 

tracébesluit (2028) voorzien is.  

Het comité blijft actief op zoek naar mogelijkheden om alsnog een geluidsscherm te laten realiseren. Het 

comité heeft daartoe o.a. markt partijen benaderd om inzicht te krijgen in de kosten van een geluidsscherm. 

Tevens wordt onder bewoners van de West Indische buurt gepeild of men bereid is tot medefinanciering 

van een geluidsscherm en is men nog met RWS in gesprek over de invulling van de beplanting tussen de 

verbrede A27 en hun wijk.  

 

Gemeente Hilversum  

Het al of niet realiseren van een geluidsscherm langs de A27 is een direct gevolg van het project verbreding 

van de A27/A1, dat in opdracht van RWS uitgevoerd wordt. De gemeente heeft, toen het comité actie ging 

voeren voor een geluidsscherm, daarom in eerste instantie een terughoudende rol ingenomen en heeft het 

comité gefaciliteerd in hun lobby. Met motie M17/103 is die rol uitgebreider en actiever geworden : wat 

zijn de (on)mogelijkheden om met partijen te komen tot realisering van een geluidsscherm ?  

Daarbij is nog onduidelijkheid over de uitgangspunten van een scherm: wat zijn de specificaties van een 

eventueel scherm (o.a. lengte en hoogte), wat levert dat aan geluidsreductie voor de West Indische buurt op 

en wat kost een dergelijk scherm. Motie M17/103 noemt daarbij een mogelijke geluidsreductie van 8-12 

dB. In eerste instantie werd op basis van kengetallen een bedrag van € 2- € 3 mln. genoemd. RWS gaf in 

het voorjaar van 2018 een kostenindicatie af van € 10-€ 15 mln. (scherm van ca. 6 m. hoog over een lengte 

van 1,5 km), terwijl het comité marktpartijen benadert voor het afgeven van een kostenindicatie. Gezien 

deze onzekerheid wordt in opdracht van de gemeente en in overleg met RWS nu een onderzoek uitgevoerd 

om een reëel beeld te krijgen van de kosten. De planning is dat in november a.s. de resultaten van dat 

onderzoek bekend zijn, waarna het college uw raad een voorstel met mogelijke alternatieven voor zal leggen. 

Het overleg met RWS, de provincie Noord-Holland en het comité wordt voortgezet. 

 

Hoogachtend, 

 

 

de gemeentesecretaris,     de burgemeester, 

 

 

 

D. Emmer      P.I. Broertjes 


